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30. mai 2023 
 
Til stede:  
Frode Endresen, Renate Høye, Janne Skår Bringsdal, Solveig Nilsen, Juliane 
Trondsen, Mie Reibo og rektor Erik Støen. 
 
Oppfølging i rødt! 
 
Saker: 
 
1. Skolegården  
 
Bakgrunn 
Søkte midler fra parkvesenet. Har fått tildelt kr 200.000,- til «aktivitet i skolegården». 
Tiltenkt muligheter som markeringer i asfalten, street-basket-stativ. Elevrådet skal 
være med å styre bruken. Rita fra Kommunen er med å fasiliterer og gjennomfører. 
Muligens vi også kan få noen spillemidler.  
 

- Roar og Kristine er i ny dialog med velforeningen for å få avklart om de er med 
med økonomisk støtte videre i denne prosessen. 

- Foreløpig plan er at det settes opp basketkurver. Merking i asfalt for kanonball 
etc. Elevrådet er med å bestemme. 

- Er anbefalt å kjøpe bordtennisbord i stein. De er mye brukt til forskjellige 
ballspill. Kan også få inn spillemidler her. 

- Rikke har kikket på skolegården til 1 klasse og fått bevilget kr 134.000 i 
ekstratilskudd fra kommunen for å forbedre denne. Dette vil gå til å bytte sand, 
bytte noen benkter, fikse bussen og diverse til lek. Blir tilpasset 
rullestolbrukere. 

- FAU gjennomfører dugnad rett før skolestart for å få fikset opp til nytt 
skolegård. Rektor har forslagsliste. Noen ønskepuntker er maling av bussen, 
feiing ig rydding. Annet enkelt vedlikehold vi kan få til. Rektor sender ut 
melding på visma nå før sommerferien for å informere. Rektor sender ut 
påminnelse noen dager før dugnaden. Dugnaden gjennomføres tirsdag 15.8 kl 
1800. Det oppfordres til å ta på arbeidstøy og ta med spade, rive, feiekost etc. 

 
2: Trafikk 
 
Bakgrunn 
Har fått midler fra Statens Veivesen ifm søknad om midler fra trafikksikkerhetsplan. 
Kr 800.000,- til trafikksikringstiltak rundt innkjøring, rundkjøringen og 
parkeringsplassen. Plan utført ila 2023. 
 

- Tegninger er på plass. Rundkjøringen blir flyttet. Hekken tas ned. Det blir 
opprettet 5 drop on/off plasser der hvor hekken er i dag. Rektor mener dette 
blir bra. 

 
3: Rektors hjørne 
 

- Det har ikke vært hærverk etter at kamera er satt opp. 



- Skolen strever med økonomien. Økonomi mener at det er 6,7 stillinger for mye 
på Hellemyr skole. Har prøvd å spare litt her og der, men det må strukturelle 
endringer til for å få dette til. 

- Trinn 4 som har 17, 18 og 19 elver i klassene blir slått sammen til to klasser 
med 2 kontaktlærerere.i hver klasse. Vil spare 1 million på dette. Foreldrene 
det gjelder er informert.  

- Ellers lite utfordringer i skolehverdagen. Elevmassen fungerer bra.  
 
4: Diverse 
 

- Foreldrekontakt fra 1 klasser informerte rektor om det på foreldremøtet til 
klasse 1b ble fremmet ønske om at barna logges inn og ut av SFO i Visma slik 
det gjøres i barnehagene. Noen foreldre har opplevd at barnet ikke kommer 
hjem som avtalt. Noen har opplevt at det kommer sent, andre for tidlig. Rektor 
sjekker med SFO om dette er mulig. 


